



# URGENT SAFETY RECALL NOTICE

**V-17-02 2010-2017 VICTORY MOTORCYCLES  
BRAKE LINE ROUTING**



Operating your vehicle without having this recall performed may increase a safety risk to riders.

**Contact your Victory dealership immediately**

Victory Motorcycle Division.  
2100 Highway 55  
Medina, MN 55340

**2ND NOTIFICATION  
ACTION REQUIRED!**



This Safety Recall notice is sent to you in accordance with the requirements of the National Traffic and Motor Vehicle Safety Act. You are being sent this notification because our records indicate you have not had this recall completed.

**The Reason for this Recall:**

Victory engineering has determined that, in certain circumstances, some Cross Country, Cross Country Tour, Cross Roads, Magnum and Hard Ball models may experience damage to the rear brake line. Motorcycles experiencing prolonged misfire conditions may produce increased catalytic converter temperatures causing the retention clip securing the rear brake line to melt. In extreme cases, the retention clip may melt onto the catalytic converter, increasing the risk of brake line damage.

**What you should do:**

Contact your authorized Victory dealer to schedule an appointment to have the bulletin repair performed. Do not attempt the procedure yourself. The procedure must be done only by an authorized Victory dealer.

**What Victory Motorcycle and your dealer will do:**

Victory Motorcycle issued a Safety Recall Bulletin to all Victory dealers, with instructions required to improve the brake line routing.

Cet avis vous est envoyé conformément aux exigences de la Loi sur la sécurité automobile du Canada. La division Victory Motorcycles a relevé l'existence d'un défaut affectant la sécurité du véhicule motorisé sur certaines motocyclettes Victory Motorcycles de 2010 à 2017 (Cross Country, Cross Country Tour, Cross Roads, Magnum and Hard Ball). Nos dossiers indiquent que vous avez acheté un véhicule potentiellement concerné par ce rappel.

**Raison de ce rappel :**

Le service de l'ingénierie de Victory a déterminé que dans certaines circonstances la conduite de frein arrière sur certains modèles Cross Country, Cross Country Tour, Cross Roads, Magnum et Hard Ball pourrait subir des dommages. Les motocyclettes soumises à des conditions de raté d'allumage prolongées peuvent faire hausser les températures du convertisseur catalytique et causer la fusion de l'attache de retenue fixant la conduite de frein arrière. Dans les cas extrêmes, l'attache de retenue peut fondre sur le convertisseur catalytique, ce qui augmente le risque de dommage à la conduite de frein.

**Ce que vous devez faire :**

Communiquez avec votre concessionnaire Victory agréé pour prendre rendez-vous pour faire effectuer la réparation indiquée dans ce bulletin. Ne tentez pas d'effectuer la procédure vous-même. La procédure ne doit être effectuée que par un concessionnaire Victory agréé.

**Ce que feront Victory Motorcycles et votre concessionnaire :**

Victory Motorcycles a émis un Bulletin de rappel de sécurité à tous les concessionnaires Victory avec les directives requises pour améliorer l'acheminement de la conduite de frein.

This notice was mailed to you according to our most current registration information. If any of the contact information in this notice is incorrect, please contact your local Polaris dealer.

If you need assistance contacting or locating a Victory Motorcycle Dealership, please call 1-877-737-7172, scan the QR code or visit the Victory Motorcycle web site at <https://www.victorymotorcycles.com/en-us/dealer-locator>.



Sincerely,

**Victory Motorcycles**

***For additional information and to view open recalls on your vehicle, scan the QR code or go to:***  
<http://www.polaris.com/en-us/rider-support/on-road-recalls>  
***and enter your VIN, shown above the mailing address on this letter.***

